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Referat fra styremøte i Refstad skole FAU 

 

Tid: Torsdag 09. mars 2023 kl. 19.00-20.30 

Sted: Hos styreleder, Økernveien 209a 

 

Neste møte: Tirsdag 28. mars 2023 kl. 19.30-21.30 

 

Til stede:  

 

1. trinn 

 

Veslemøy Fossum, Mona Bingen 

2. trinn Ragne Hansmoen 

3. trinn Merete Susort, Lydia Kehling 

4. trinn Torgeir Stegane 

5. trinn Kristin Bjerkeland, Nina Margrethe Favang 

6. trinn Torunn Graftås 

7. trinn - 

  

Andre: Rektor Magnus Nesset-Kristiansen 

Forfall: Kristin Kongelf, Nadia Basem Mohammad, Camilla Olsen, Siri Egeland 

Referent: Ragne Hansmoen 

 

Saksliste:  
1) Godkjenning av innkalling 

Ingen kommentarer – innkalling er godkjent. 
 
Vedtak: 
Torunn gir beskjed til skolen slik at dette legges ut i tillegg til å sende ut beskjed til alle foreldre 
om hvor referat finnes. 
 

2) Natteravning 
Status ok. Har stort sett gått hver uke fra januar 2023.  
 

3) Skoledisko 
Status ok. To endringer fra 2022; en halvtime redusert tid for eldste kull i tillegg til at alle barn 
må være inne i løpet av diskoet. 
 

4) 17. mai 
4. Trinn har satt ned en 17. Mai komite, og er godt i gang. Har ikke fått noe regnskap fra 
tidligere år.  
 
Vedtak: 
Nina tar kontakt med Pierre/Lars for å videreformidle regnskap. For regnskapet er det viktig at 
kvitteringer må tas vare på. Komiteen må ta kontakt med klassekontakter i 5. Trinn for å få 
hjelp til arrangementet. Torunn tar kontakt med Tone for videreformidling av klassekontakter. 
Ble opprettet erfaringsnotat fra 2022. Isbilen stilte med is og bil. 
 

5) Kunst og håndverk 
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Bekymring fra foreldre som opplever at det er for lite fokus og ulik kompetanse på faget. Mer 
satsing på praktisk-/estetiske fag.  
 

6) Søknad støtte skoleball 7. trinn 
7.trinn har søkt om 6000 NOK i støtte fra FAU.  
 
Vedtak: FAU innstiller på 3000,-. 
 

7) Hudøy – økonomisk støtte fra FAU (behandlet først) 
Hudøy-general og økonomiansvarlig presenterte økonomisk situasjon og behov for støtte i 
2023. Hudøy-styret har bedt FAU om å støtte med 100 TNOK i 2023. Prisøkning og usikre 
inntektskilder gir lite forutsigbarhet. Styret har søkt på ulike støtteordninger, men vil ikke få 
svar på dette før i mai/juni. Hudøy-styret 2023 har budsjettert med et resultat på -80 TNOK 
(forutsatt samme deltagelse som i 2022). 85% av elevene deltok i 2022, i tillegg kommer 
elevene som deltok på besøksdagen. For å sikre økonomisk resultat, men også deltagelse, har 
styret valgt å kun øke prisen for foreldre. Det er ikke et ønske om øremerking av midler, da det 
er bindende og kan gjøre det vanskelig for styret å få midler fra andre bidragsytere. 
 
Hudøy vil også i årene fremover ha behov for økonomisk støtte fra FAU, men anslagsvis i en 
mindre størrelsesorden. Det ble diskutert forslag om at FAU bør vurdere om det kan 
arrangeres et ekstra arrangement i løpet av skoleåret for å øke inntektene til FAU, og dermed 
støttemulighetene til Hudøy. Konkrete forslag om basar, Hudøy-kafe, aktivitetsdag, 
bruktmarked for idrettsutstyr. Hudøy-styret kom også med innspill til FAU-vedtekter med 
forslag til å sette en maksgrense for økonomiske midler FAU skal ha stående. 
 
Gratisprinsippet har stort fokus fra UDIR og KFUM. Foreldre ved Refstad skole stiller også 
spørsmål til dette.  

 
Vedtak: 
Hudøy er den viktigste sosiale aktiviteten for elever og foreldre ved Refstad skole. FAU vedtok 
enstemmig å støtte årets Hudøy-tur med 100 TNOK. 
 

 
8) Eventuelt 

a. Kjøring på snarveien mellom Økernveien og Økern torgvei 
b. Ny lokkehendelse hvor person i bil henvendte seg til to barn  
c. Steinkasting på byggeplassen: Elever fra 5. trinn involvert 

 


